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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie.

W imieniu mieszkaric6w ul. Jagielloriskiej zwracam siq z pro6bq o
uwzglqdnienie w planie remont6w na 2019r. remontu chodnika na ulicv
Jagielloriskiej wczqSci pomiqdzy ulicq ChmielnA a ul. Traugutta.

Ulica Jagiellofiska dzieli siq na dwie czqSci. pierwszq czq5i zbudowano w
okresie miqdzywojennym. Byta to pierwsza ulica dwujezdniowa we Wtoctawku.
Do dziS zadziwia poprawnoSciE projektowania. Wszystkie drzewa posadzono w
pasie trawnika. Drugq czq56 powstala w pierwszej polowie lat szeiddziesiqtych.
W6wczas nikt nie zadbaf by posadzono drzewa w pasie trawnika. Drzewa
zostaly posadzone w pasie chodnika. lch korzenie psujq pfytki chodnikowe .

Unoszone i polamane ptytki utrudniajq chodzenie. Dlatego w roku 2019
powinny byi usuniqte wszystkie drzewa z pasa chodnika i pofo2ona nowa
nawierzchnia. W zamian powinny byi posadzone mtode drzewa w pasie

trawnika. Korzystanie w obecnej chwili z tego chodnika stwarza duie
zagro2enie dla mieszkafic6w Wtoctawka.

Z powaianiem

h'4;t uv


